
Suomen yhtenäiskouluverkoston hallitus 
Aika ja paikka:  21.11. 2004 Tallinna  
 
Läsnäolijat: Pj Kimmo Tanttu jäsenet Osmo Korhonen, Outi Hurskainen, Liisa Metsäkylä, Esa 
Pasma, Seppo Siitonen, Ilkka Kalo ja Pekka Ojanen 
 
1§ Kokouksen avaus 
 
Puheenjohtaja avasi kokouksen. 
 
2§ Gollege -puseroiden hankinta 
 
Hallitus päätti  hankkia SYVE:n logolla varustetut puserot hallituksen jäsenille ja 
yhteistyökumppaneille. Hallituksen lisäksi puserot annetaan Teija Koskiselle, Satu Eerolalle ja 
Seppo Tarkiaiselle. Puseroita mainostetaan seuraavassa jäsenkirjeessä myös muille jäsenille, 
omakustannushintaan. 
 
3§ EDUCA-tapahtuma 
 
Verkostomme ei saanut luentomahdollisuutta messuille. Yhdistyksen kevätkokous järjestetään 
kuitenkin messujen yhteydessä, kustannusosakeyhtiö Tammen ilmoittamassa tilassa 28.1. klo 19.00. 
Hallitus kokoontuu aiemmin saman päivänä klo 16.00 , myöhemmin ilmoitettavassa paikassa. 
 
4§ Mainoskynien hankinta 
 
Päätettiin hankkia 1500 kpl SYVE:n tunnuksilla varustettua mainoskynää. puheenjohtaja suorittaa 
tilauksen. 
 
5§ Vantaan seminaarin järjestelyt 
 
Hallitus keskusteli perusteellisesti Ilkka Kalon ja kumppanien laatimasta suunnitelmasta. Sovittiin, 
että seminaarin järjestäjiksi ilmoitetaan mainoksissa SYVE, KL, OAJ:n paikallisosasto ja 
mahdollisesti OM. 
Seminaarin ennakkomarkkinointi aloitetaan EDUCA:ssa.  
Seminaarin työvaliokunnaksi valittiin Ilkka, Kimmo ja Pekka . Tämä työvaliokunta hoitaa juoksevia 
asioita ja tekee pieniä käytännön asioihin liittyviä päätöksiä. Suuret linjat päätetään hallituksen 
kokouksissa. 
Ilkka toimittaa tämän pöytäkirjan liitteeksi seminaarisuunnitelman nyky vaiheessaan. 
 
 
6§ Jäsenkirje 
 
Seuraava jäsenkirje lähetetään joulukuussa ja sen keskeinen sisältö on Vantaan seminaarin 
markkinointi ja ohjelmarunko. 
 
7§ Tulevaisuuden tavoitteiden suunnittelu 
 
Hallitus totesi, että säännöissä olevat tavoitteet ovat edelleen relevantteja ja ajankohtaisia, eikä niitä 
ole tässä vaiheessa syytä muuttaa. Tärkeämpää on sopia toimintamuodoista näiden tavoitteiden 



saavuttamiseksi. Hallitus pohti yhdistykselle sopivia perusteesejä, jotka vastaisivat kysymykseen: 
Miksi toimimme näin? 
hallitus totesi yksimielisesti, että toimintamme peruslähtökohtana tulee olla riippumattomuus 
kaikista muista tällä alueella toimivista orgaaneista. Yhdistys korostaa edelleen hyviä 
yhteistyösuhteita kaikkiin osapuoliin joista esille nousivat OPM, OH ,KL ,OAJ , Yliopistot. 
Yhteistyökentän pitäisi olla mahdollisimman laaja ja näitä suhteita pitää vaalia. 
 
Teeseinä nousivat esille seuraavat: 

• Yhtenäinen oppimispolku kaikille 
• Yhtenäinen työyhteisö 
• Opitaan yhdessä yhtenäisyyteen 

 
Hallitus keskusteli myös siitä, miten otetaan julkisesti kantaa asioihin. Todettiin, että viralliset 
lausunnot käsitellään yhdessä hallituksessa, esim. verkon välityksellä.  
hallituksen mielestä yhdistyksen tulee jatkossa entistä enemmän tarttua  koululaitoksessa 
tapahtuviin asioihin ja ottaa niihin kantaa. Tarvittaessa asioista voidaan antaa yhteisiä lausuntoja. 
Samalla vahvistetaan yhdistyksen asemaa merkittävänä toimijanan perusopetuksen kentässä. 
Jos yksittäinen hallituksen jäsen haluaa ottaa julkisesti kantaa johonkin asiaan, joka liittyy 
perusopetukseen, hallitus suosittelee asian käsittelyä netin välityksellä muiden hallituksen jäsenten 
kanssa ja huomioi muiden kommentit ennen kannanoton julkaisemista.  
Hallitus päätti, että Outi laatii jutun verkostostamme ja Lempäälän seminaarista seuraavaan SURE-
lehteen. 
 
 
8§ Kokouksen päättäminen 
 
Puheenjohtaja päätti intensiivisesti toimineen kokouksen ja toivotteli kaikille hyvää joulunaikaa. 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
__________________________                 __________________________________ 
Kimmo Tanttu, pj       Pekka Ojanen, sihteeri  
 
 


